



## President 會長

Dr. Maggie Koong  
孔美琪博士 BBS JP

## Vice President 副會長

Ms. Mary Wong  
黃佩麗女士

## Secretary 秘書

Prof. Hazel Lam  
藍美容教授

## Treasurer 財政

Ms. Mary Tong  
唐少勳女士

## Members 委員

Ms. Cinda Chan  
陳純麗女士  
Mrs. Chu Tang Lai Kuen  
朱鄧麗娟女士  
Dr. Dora Ho  
何彩華博士  
Ms. Lilian Kam  
甘麗鸞女士  
Ms. Adelina Kong  
陳江小慧女士  
Dr. Amelia Lee MH  
李南玉博士 MH  
Ms. Amy Lee  
李漪湄女士  
Ms. Gloria Leung  
梁志堅女士  
Mrs. Bessie Pang  
龐劉湘文女士  
Prof. Nirmala Rao  
劉麗薇教授  
Dr. Jessie Wong  
王明善博士  
Dr. Veronica Wong  
楊蕙蕙吟博士

## 世界幼兒教育聯會-香港分會 第二屆「創新幼兒教學」大賽

世界幼兒教育聯會-香港分會誠邀幼兒教學人員參加本會舉辦的第2屆「創新幼兒教學」大賽。

世界幼兒教育聯會的會員來自世界各地超過 70 個國家，一直秉承為幼兒謀求福祉及提供合適教育的宗旨。世界幼兒教育聯會-香港分會自 92 年起註冊為非牟利機構，推動本地 0 至 8 歲幼兒健康與教育發展，以及教學人員的專業發展。

請參閱附件以了解更多有關比賽詳情及報名表格。我們希望通過是次比賽，鼓勵幼兒教師成為創新教學實踐的推動者，開發創新有效的教學法，促進幼兒的整體發展，並藉此宣揚本地傑出的幼兒教育社群。

比賽歡迎所有本地託兒所、幼兒園、幼稚園、幼稚園暨幼兒中心、相關訓練機構及師訓課程學生報名參加。本會亦同時誠邀幼稚園及幼兒園教師登記成為世界幼兒教育聯會會員。

我們期待 閣下參與。如對比賽有任何疑問，歡迎與世界幼兒教育聯會-香港分會秘書處聯絡（電郵：[omephksecretary@gmail.com](mailto:omephksecretary@gmail.com)）。

世界幼兒教育聯會-香港分會會長

孔美琪博士 BBS, JP  
二零二零年三月十一日

附件：

- 1) 第二屆「創新幼兒教學」大賽比賽詳情
- 2) 第二屆「創新幼兒教學」大賽報名表格



**President 會長**

11 March 2020

Dr. Maggie Koong  
孔美琪博士 BBS JP

**Vice President 副會長**

Ms. Mary Wong  
黃佩麗女士

**Secretary 秘書**

Prof. Hazel Lam  
藍美容教授

**Treasurer 財政**

Ms. Mary Tong  
唐少勳女士

**Members 委員**

Ms. Cinda Chan  
陳純麗女士  
Mrs. Chu Tang Lai Kuen  
朱鄧麗娟女士  
Dr. Dora Ho  
何彩華博士  
Ms. Lilian Kam  
甘麗鸞女士  
Ms. Adelina Kong  
陳江小慧女士  
Dr. Amelia Lee MH  
李南玉博士 MH  
Ms. Amy Lee  
李漪湄女士  
Ms. Gloria Leung  
梁志堅女士  
Mrs. Bessie Pang  
龐劉湘文女士  
Prof. Nirmala Rao  
劉麗薇教授  
Dr. Jessie Wong  
王明善博士  
Dr. Veronica Wong  
楊蕙蕙博士

## OMEP-Hong Kong The 2<sup>nd</sup> “Pedagogical Innovations in Early Childhood Education” Competition

OMEP-Hong Kong is now calling all interested early year educators to participate in our 2<sup>nd</sup> “Pedagogical Innovations in Early Childhood Education” Competition.

OMEP is the World Organization for Early Childhood Education, and has members from over 70 countries. The aims and objectives of OMEP are to defend and promote the rights of the child with special emphasis on the right education and care worldwide. OMEP-Hong Kong was established in 1992 as a non-profit organisation and works closely with the local community to promote the well-being, development and education of young children aged 0-8 years, and also to promote professional development of early childhood educators.

Please find attached the information and application form for the competition. This competition looks for innovative educators who have designed and developed pedagogy projects that showcases creative teaching and are effective in supporting the holistic development of young children. We aim to promote a high-quality and pioneering ECE community in Hong Kong.

Applicants from local crèches and nurseries, kindergartens, kindergarten-cum-child-care-centres, and training institutes are all welcome to apply. We also welcome kindergartens, nurseries, teachers to join and become a member of OMEP.

We look forward to receiving your application. If you have any queries regarding this competition, please contact OMEP-Hong Kong Secretariat at [omephksecretary@gmail.com](mailto:omephksecretary@gmail.com).

Dr. Maggie Koong, BBS, JP  
President  
OMEP-Hong Kong

Encl.:

- 1) The 2<sup>nd</sup> Pedagogical Innovations in Early Childhood Education Competition Information Circular
- 2) Application Form